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Zápis schůze Rady pro vnitřní hodnocení Vysoké školy CEVRO, z. ú., 
ze dne 19. 6. 2024 

 
Účast: dle prezenční listiny, omluven dr. F. Mičánek 
 
Schůze byla zahájena předsedou Rady, rektorem vysoké školy CEVRO, z. ú, doc. T. Jarmarou, 
Ph.D., který seznámil členy Rady s pořadem projednávaných témat. 
 
 
1. Schválení zápisu z minulé schůze      

(schváleno poměrem 10–0–0) 

 
2. Projednání a schválení jednotlivých částí Průběžné zprávy o vnitřním hodnocení za rok 

2023 

Členové Rady diskutovali jednotlivé části Průběžné zprávy o vnitřním hodnocení za rok 2023 a 
rozhodli, že každá část bude diskutována a schvalována zvlášť a o celé Průběžné zprávě bude 
hlasováno nakonec. Zpracovatelé jednotlivých částí shrnuli podstatu jimi zpracovaného 
okruhu a odpovídali na dotazy členů Rady a upřesňovali formulace zprávy.  
 
Části Průběžné zprávy: 

I. Hodnocení kvality studijních programů      
Diskutovala se podoba studentského dotazníku pro průběžné hodnocení a kvalita pedagogické 
činnosti vyučujících. Vyučující mají hodnocení i v IS a mohou se s ním podrobně seznámit. Stále 
přetrvává nízké zapojení studentů do hodnotící ankety. Navrhuje se anketu otevírat dříve, tj. 
v posledním týdnu výuky a prvním týdnu zkouškového období. Správní radě bude opět 
navrženo motivovat vylosované studenty, kteří vyplní anketu, slevou na školném či dalšími 
cenami. Objevil se i názor, že studenti nemají potřebu hromadného hodnocení, když je výuka 
a přístup pedagoga či podmínky ke studiu „v normě“ a naopak, i pokud se již dříve objevil 
problém, studenti v anketě reagovali a stěžovali si.     
                 (schváleno poměrem 10–0–0) 
 
II.  Hodnocení kvality programů CŽV      
Kurzy CŽV jsou etablovány; jsou zaměřeny na profesní rozšiřování znalostí a kompetencí a daří 
se navázání dalších kurzů na profesní vzdělávání (MPA bezpečnostní – MO s garantem ing. 
Šedivým). Doporučeno dále rozvíjet ALUMNI program i v CŽV.     
        (schváleno poměrem 10–0–0) 
 
III. Hodnocení kvality tvůrčí činnosti a internacionalizace   
V oblasti internacionalizace je především kladen důraz na program Erasmus+. Počet 
přijíždějících a vyjíždějících studentů je zhruba na stejné úrovni, bohužel výjezd pedagogů 
v roce 2023 nebyl žádný. Je nutné zachovat stále podporu našim studentů (snížením školného,  
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variabilitou délky pobytu i jen na 3 měsíce) a taktéž zvážit podporu a navázání nové zahraniční 
spolupráce i pro výjezdy pedagogů.  
 
Pro zvýšení kvality tvůrčí činnosti stále platí motivační program pro akademiky ohledně jejich 
publikací ve Wos a Scopus a získávání grantů, který se bude podle potřeby valorizovat. Interní 
grantový program bude taktéž zaměřen na akademiky do 35 let, škola podpoří snahu 
pedagogů o jejich habilitační řízení. 
                 (schváleno poměrem 10–0–0) 
 
IV. Hodnocení kvality souvisejících činností      
Ředitelka seznámila Radu s postupem rekonstrukce školy a informovala o náhradních 
výukových prostorech a jednotlivých učebnách a kancelářích a jejich vybavení v Drtinově ulici.  
Na podnět studentů byla rozšířena nabídka nápojových a jídelních automatů, s automaty se 
počítá i v Drtinově ulici, kde se nově počítá i s relaxační místností.  
Průběžně se řeší nastavení tepelné regulace v jednotlivých učebnách (v některých učebnách 
je moc teplo, v některých zima).  

                     (schváleno poměrem 10–0–0) 
 
 
3. Schválení Průběžné zprávy o vnitřním hodnocení za rok 2023 

Po drobných formulačních a jazykových úpravách byla předložena celá Průběžná zpráva ke 
schválení členy Rady.         
                                                                                                                  (schváleno poměrem 10–0–0) 
 
 
4. Různé, diskuse 
Vedení vysoké školy klade silný důraz na bezpečné a přátelské prostředí naší školy. Od příštího 
školního roku bude zaveden institut studijního a sociálního poradce („ombudsmana“) a taktéž 
se v tomto smyslu doplní otázky do formuláře studentské ankety. 
Od studentských zástupců byl vznesen požadavek, aby účast studentů v aktivních zálohách 
byla zohledňována jako činnost ve veřejném zájmu a např. i oceněna zápočtovými kredity.    
 
 
Další schůze Rady se uskuteční v souvislosti s očekávanými institucionálními změnami 
(akreditace doktorského studia, přeměna na univerzitu) a s novým vysokoškolským zákonem. 
 
Zapsala: doc. Ilona Bažantová 
Verifikoval: doc. Tomá. Jarmara 
 
ROZDĚLOVNÍK:  

Akademičtí pracovníci, zaměstnanci 
• doc. Mgr. Tomáš Jarmara, PhD. předseda 
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• doc. JUDr. PhDr. Ilona Bažantová, CSc., místopředsedkyně 
• Ing. František Mičánek, Ph.D. 
• Mgr. Ludmila Habadová 
• Mgr. et Mgr. Michaela Hýbnerová, Ph.D., LL.M. 
• Mgr. Jiří Cieslar 
• JUDr. Václav Pilík, PhD. 

 
Studenti a absolventi 
• Lucie Fornůsková 
• Bc. Jiří Richter 
• Mgr. Filip Šíma 
• Lukáš Peroutka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


